
Referat 

Lokalrådsmøde den 10. december hos Erik J. 

Alle medlemmer og Rune deltog. 

 

• Referatet fra mødet den 11. 11. 2015 blev godkendt. 

• Formanden bød velkommen og takkede Erik J. for at lægge hus til mødet. 

• Erik G. takkede af som formand for lokalrådet, og det planlagte formandsskifte blev gennemført. Ny 

formand for lokalrådet fra 1. januar 2016 er Marcus, der på næstformandsposten fra samme dato 

afløses af Erik G. 

• Der forelå en tilkendegivelse fra Henning Frederiksen, der står for pasning af Liisberg-familiens 

skovstykke sydøst for bl.a. Solbo, at familien godt ville kunne gå med til at der etableres en sti, som 

bl.a. kunne bruges af skolebørn på deres vej til og fra skole. Den skulle endvidere kunne bruges af 

områdets beboere og dagplejerne. Lokalrådet var positiv overfor tilkendegivelsen og vil i 2016 gå 

videre med udvikling af ideen. Blandt andet kunne kommunen spørges om tilskud til etablering af 

stien og eventuelle op stillede borde og bænke. Også de to lokale tømrere kunne spørges. Emnet 

tages op på januarmødet. 

• Erik J. gennemgik, hvad vi skulle have at spise ved den efterfølgende julefrokost. Det var en lang 

liste. 

• Julefrokosten var meget hyggelig, og Erik J. kan ikke takkes nok for både den gode mad, han havde 

sørget for bestilling af og for at ville lægge hus til frokosten. 

• Næste møde er den 7. januar 2016 i lokalet på Rødegaard kl. 17.00. 

 

Referent: Kalle den 18. december 2015.  


